
Mødeindkaldelse:BESTYRELSESMØDE 

Bolilmark Grundejerforening 02-10-2023 kl. 19.30på Zoom 
 

 

Indkaldt af Sten Scheller. 

Referent:Vibeke Appel. 

Deltagere: Sten Scheller, Carsten Roos, Vibeke Appel ogOrla Olesen 

Afbud fra: Pia Lorenzen 

Yderligere oplysninger 

 Næste møde: mandag den 4.12 2023 kl. 19.30 på Zoom 

Medmindre formanden eller 2 bestyrelsesmedlemmer i henhold til 

Forretningsorden se pkt. 3 indkalder til ekstraordinært møde inden. 

 

 

Dagsorden Referat 

1: Godkendelse af dagsorden. 

 

Godkendt 

2: Siden sidst. 

Orientering fra formanden. 

Dialog møde med Tønder Kommune og 

Grundejerforeninger på Rømø. 

Arrild Feriecenter. 

Sten og Carsten deltog. 

 

Referatet fra mødet har TK ikke fremsendt. 

 

 

 

Bestyrelsen v. Carsten har henvendt sig til 
et par udlejningsbureauer om at fjerne 
skilte ved husene. Dette er sket 

3: Fritidshusejernes Landsforening. 

 

Intet nyt 

4: Årshjul: 

Møder holdes første mandag i hver anden 

måned 

Ny dato for Generalforsamling 

 

Mandag 4/12 

Mandag 6/2 2024 

 

Lørdag 9/3 2024: Generalforsamling 

5. Sidevejenes forfatning. Orla 

 

Orla har kontaktet Sextus vedrørende:    
Udbedring af vandunderløbet ved 

Ringvejen pris 13.600 ex moms og 

Opfyldning på Blåbærvej, pris ca 15.000 

Dette sker sandsynligvis i løbet af efteråret 
afhængig af vejret 

Derudover sker der opgravning af kanaler i 

okt/nov 

6.Tønders Turismestrategi. Sten Generelt om Turisme: 



 

 

Øget turisme giver ikke kun øget 
omsætning til erhverv og kommune, men 

også noget som ikke er så heldigt for 
lokalområderne i 
sommerhusdestinationerne: 

1. Overophedet infrastruktur 

2. Anti-social opførsel såsom larm, uro, 

offentlig urinering, hundeposer, 
affald 

3. Mere forbrug -> affald 

4. Tab af social identitet som ”Rømser” 

5. Kultur, dna. og områdets arv er 
truet 

6. Naturen (fuglelivet) er udfordret 

6.A Diget. Se pkt. 10. Carsten, Orla, Sten 

 

 

7: Kasserer: Kontingent og restancer 

7A. Udgifter i den kommende sæson. 

Prioritering af udgifter. 

Større anlægsopgaver. 

Reparation af Ringvejen. 

Ingen restancer. 131.000 i 
medlemskontingent. 32x100 kr. i 
rykkergebyr 

8: Andre påtrængende opgaver: 

 

 

 

9: Lakolkstien. 

 

Punktet udfases fremover. 

10: Digeproblematikken. Pia. 

 

BG har sammen med Teknisk Forvaltning  
besigtiget vores dige. 

Dette for at få klarhed over hvor dige og 
grundejernes matrikler evt. kan ”konflikte”. 

 

Hvad er status? 

Hvilke tiltag vil bestyrelsen sætte i værk 

med den nyerhvervede viden? 

 

 

Mødet blev afholdt fredag d. 2. juni kl. 11  

Carsten, Orla og Sten gik langs hele vores 
dige sammen med  

Line Vinkel Nielsen 

Miljømedarbejder 

Myndighed - Teknik & Miljø 

Teknik & Miljø. 

 

Carsten forelægger digeproblematikken til 

generalforsamlingen 

 

 

11: Eventuelt og protokolgennemgang Det er aftalt, at inden næste 

bestyrelsesmøde 4/12, afholder formand, 
næstformand og kasserer et formøde 
tirsdag den 28/11kl. 17.00. 
 

 

Mødet slut kl. 21.00 


